
 

 

Styrelsemö te Stä mningsgä rdens IK 
2023:7 
Tid: 18 Sep 2023 kl. 18:30 – 20:00, Plats: Sjungande Dalens Gympahall 
 
Närvarande: Johan, Maria, Nina, Björn, Andreas och Anneli 
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 
 

2. Val av mötessekreterare 
Anneli väljs till sekreterare för protokollet. 
 

3. Val av justerare 
Maria väljs till justerare av protokollet. 
 

4. Närvarande 
Mötessekreteraren noterar närvaro. 
 

5. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 
 

6. Föregående mötesprotokoll 
Kortfattad genomgång av förra mötet. Protokollet godkänns och läggs till 
handlingarna. 
 

7. Mötesfrågor 
 

1) Ekonomi – Har Nina pratat med Fredrik om förslag på ny revisor? Ja, Fredrik 
har mejlat Aspia för att höra om de vill ta på sig uppdraget men har inte fått 
svar. Björn tar på sig att leta efter lämplig ny revisor.  

2) Material – Johan och Andreas har haft möte med Stadium. Vi går igenom 
avtalsförslag från Intersport och Stadium. Styrelsen beslutar att ingå fortsatt 
avtal med Intersport. Johan undertecknar avtalet.  
Har Andreas pratat med Charlies pappa om att trycka merch? Nej. 

3) VFF/SISU - 
4) Årshjulet –  
5) Diplomerad Förening - Utskick till medlemmar kommer att ske under 

hösten. 
6) Belastningsregistret – Förslag att använda registrering via laget.se nästa 

säsong. 
7) Skötsel av Ängsvalla – Maria har kollat om det finns en instruktion för hur 

planen ska kritas i boden. Finns ej. Andreas tar på sig att skriva en instruktion 
samt att köpa in spett (för hörnflaggor) och ”kritpulver”. 
Johan har ringt Totto och hört med honom om hur han ser på att fylla igen 
gropar på parkeringen och om han har förslag på var vi kan få tag på jord. 
Totto är positiv och tror att han har tillräckligt med jord. Johan, Totto och 
Magnus ska träffas när säsongen är slut. Johan lägger ut tiden i chatten så att 
övriga i styrelsen som har möjlighet kan närvara. Då kan vi tillsammans städa 
i boden och se om något mer behöver ordnas. 

http://laget.se/


 

 

Nyckel till boden finns nu i ett nyckelskåp med kodlås bredvid dörren. Vi 
försöker samla in övriga nycklar. 
Nina har pratat med Fredrik ang. om det finns några papper skrivna med 
markägarna ang. planen. Fredrik vill minnas att det finns ett avtal men tror att 
det försvann i en brand. Johan återkommer med fastighetsbeteckningen till 
Anneli så att Anneli kan mejla fastighetsregistret för att se om det finns något 
avtal registrerat hos dem.  

8) Interbook – 
 

8. Övriga frågor 
a. Johan har skapat ett dokument där vi för in status för alla lagen (antal 

spelare, eventuella samarbeten med Myckle och Medle och övrig info). Vi 
diskuterar fördelar och nackdelar med mixlag och om en tidigare 
uppdelning av mixlagen kan leda till att vi får fler flicklag i klubben. Målet 
är att så många barn som möjligt ska fortsätta att vara aktiva i klubben 
och vi diskuterar mixlagens inverkan på det.  

b. Ledarträff planeras till den 24 oktober. Nina kollar om vi kan hyra 
bouleklubbens lokal.  

 
9. Nästa möte  

Den 23 okt 2023 kl. 18.30 - 20.00, Plats: Sjungande Dalens Gympahall 
 

10.  Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat. 
 
 
 

Protokollförare   Justeras 
 
 
 
 
Anneli Stefansson   Maria Vestermark 
     


